
 
 

Reunió telemàtica de la Comissió 
Permanent 

 
A Mallorca, el vint-i-set de març de dos mil vint 
 
 
 

Assistents: Eugènia, Luís, Pablo G, Helena, Pablo J, Mercè, Martí, Rosa 
Hora d’inici: 20.15 h 

ORDRE DEL DIA 
1. Aprovació de l’acta anterior 
2. Seguiment del formulari de control docent 
3. Debat sobre la reforma del sistema d’avaluació de qualitat dels títols. Creació d’una 

comissió que elabori un posicionament 
4. Convocatòria de plenari extraordinari telemàtic 
5. Imatge institucional i pàgina web del Cd’E 
6. Actualització d’informació sobre representació externa i CEUNE 
7. Assumptes de tràmit 
8. Precs, preguntes i TOP 

 
 
 
 

Acta d’acords 
 

1. Aprovació de l’acta anterior 
S’aprova per assentiment. 
 
 

2. Seguiment del formulari de control docent 
Recollirem per graus les queixes que ens arribin i les farem arribar al cap d’estudis 
corresponent. 



En Luís proposa fer un post setmanal difonent la quantitat de respostes, i de quin grau o 
facultat provenen, que rebem i que gestionam. El format seria el d’una història d’Instagram i 
el d’un tweet. 
N’Eugènia proposa enviar un dia setmanal les queixes de cada facultat. Llavors s’enviaria el 
correu de confirmació a qui ha fet la queixa. 
Na Rosa posa sobre la taula que hi ha queixes que requereixen una recollida i tractament 
urgent. Es decideix que aquest tipus de queixes es valoraran i es gestionaran conforme el 
seu nivell d’urgència. 
Decidim agrupar les queixes per especialitats troncals, així com es troben distribuïts els 
graus de la mateixa branca d’estudis a uib.cat. 
 
 
 

3. Debat sobre la reforma del sistema d’avaluació de qualitat dels títols. Creació d’una 
comissió que elabori un posicionament 

En Biel Bibiloni va enviar un correu a en Martí, que està penjat a la carpeta de qualitat, a 
Drive. 
La proposta que es fa és la de passar de comissió per a cada titulació a comissions per 
facultat. 
De cara al proper plenari telemàtic haurem elaborat un posicionament per a presentar-lo.hi i 
poder, així, accedir a treballar amb en Biel i en Ricardo de la Morena, que són els 
representants de la Comissió de Qualitat. 
Al plenari extraordinari es farien les esmenes orals per a entregar-les a la Comissió de 
Garantia de Qualitat. 
Feim una petita comissió de treball prèvia al plenari, en el qual es farien les esmenes, com 
hem dit. Al grup de treball hi trobariem en Biel, en Ricardo, en Martí, na Rosa, en Pablo G. i 
en Luís. 
 
 
 

4. Convocatòria de plenari extraordinari telemàtic 

En Martí va demanar a l'Oficina de Suport de la Docència informació pels aspectes tècnics, i 
li donaren un document que està a la carpeta plenaris. Allà hi ha instruccions de com fer la 
convocatòria legalment i adequadament. Seguirem aquest document. 

El plenari serà divendres de la setmana que ve a les 16:00. Serà un plenari extraordinari, 
perquè a l'ordinari s'haurien d'aprovar les actes anteriors, però no les tenim perquè la 
secretària anterior no ens les ha donades, i perquè són menys dies entre la convocatòria i la 
realització del plenari. 

Una altra opció és fer un doodle amb l'hora que va millor per al whats app dels 
representants. 

S'opta per la darrera opció. Es donarà temps fins al diumenge al vespre. 

L'ordre del dia seria: 



- Presentació de qui som i què estam fent 
  

- El tema del posicionament de a comissió de qualitat. 
  

- Torn obert de paraula 
 

La plataforma que utilitzarem per a fer el plenari és Zoom 
 
 
 

5. Imatge institucional i pàgina web del Cd’E 
 
 

En Martí demana si ens pareix bé que envii un correu a Vicerectorat d'Estudiants per a 
poder canviar nosaltres mateixos directament la pàgina web de la UIB, per a no haver 
d'esperar. Ens pareix bé. 

En Pablo G. ens explica que no ens deixaran. Els demanarem que com a mínim canviin els 
noms de la Comissió Permanent. 

En Martí va demanar les plantilles per al logo. Des del Servei de Comunicació i Imatge ens 
demanen si en tenim alguna idea. Els demanarem les actuals per a no haver d’afegir 
tasques a les que ja tenim. 

 

 

 
6. Actualització d’informació sobre representació externa i CEUNE 

G9, CREUP i consells universitaris de l'Estat estan molt mobilitzats actualment. Tenim a 
Telegram l'esborrany del comunicat del G9. S'hi afegeixen algunes esmenes que farem 
arribar abans de donar-li suport. 

Dissabte ens reunirem (G9) per a veure les posicions que volem dirigir al Ministeri. 

Dilluns es farà una reunió del CEUNE i nosaltres hi assistirem en funció de representants a 
través de G9. 

Pel que fa a CREUP, diumenge hi haurà una reunió perquè hi havia d'haver eleccions a 
l'executiva, però s'han de fer de manera presencial. L'assemblea estava convocada l'abril, 
s'ajornà el maig, però tampoc es podrà fer. Per tant, o s'ajorna fins al novembre o es fa 
telemàticament de forma extraordinària. El que sí que es farà és obrir les presentacions de 



les vocalies per a presentar-se a alguna vocalia de CREUP per a ajudar l'executiva fins que 
hi hagi les eleccions. Nosaltres votam esperar fins el novembre. 
 
 
 
 

7. Assumptes de tràmit 

Ens enviaren la renúncia de Victòria Copoví, representant de Psicologia. Es regidirà a 
Secretaria. Hi ha suplent. 

Reconeixement de crèdits: hem de trobar una solució per a tramitar-los. 
 
 
 
 

8. Precs, preguntes i TOP 

Rosa: se'ns ha convocat a Comissió Acadèmica dia 1 d'abril. 

Luís: hi ha una iniciativa per part d'un professor de l’Escola Politècnica i de Ciències per a 
poder fer i distribuir material sanitari. Ens proposa posar-nos en contacte amb ell i fer-los 
difusió. Hi estam d'acord. 

Farem una plantilla de correu per les queixes per a no haver-ho d'escriure cada vegada. 

Eugènia: l'informer va fer un formulari com el nostre i ja li hem recriminat. Sepc també, però 
ens passaran les queixes que els arribin. 


